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El - sertifikater - utredninger frem mot andre kontrollstasjon

Det vises til NVEs internettsider der det bes om innspill til arbeidet med andre
kontrollstasjon av elsertifikatmarkedet.

Selv om hovedtyngden av de sertifikatberettigede investeringene så langt har
blitt gjennomført i Sverige, mener Norsk Industri else rtifikatmarkedet har
fungert etter hensikten. Det kan være flere grunner til at man skulle ønske at
flere investeringer ble gjort i Norge, blant annet av hensyn til norsk
leverandørindustri og underleverandører.

Tidspunkt for godkjenning av anlegg

Norsk Industri forutsetter at myndighetene har et kontinuerlig søkelys på
forbedringer av rammebetingelsen e for investeringer i fornybar kraft i Norge og
at disse i så stor grad som mulig er like innen det svensk norske el -
sertifikatmarkedet. Vi mener det er po sitivt at NVE skal utrede
godk jenningstidspunkt også i Sverige og hvordan dette vil påvirke
investeringsklimaet. Vi mener det også er positivt at det i analysen utredes
hvordan produksjonsøkninger i forbindelse med opprustning eller utvidelse av
anlegg kan håndteres.

Markedsforbedringstiltak

Norsk Industri mener det er viktig med mest mulig informasjon og transparens i
el - sertifikatmarkedet. At NVEs oppdrag inkluderer en gjennomgang av
informasjonstiltak og en analyse av behovene for ytterligere informasjonstiltak
er positivt.
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Utviklingen etter 2020 

 

En analyse av hvordan situasjonen etter 2020 kan håndteres dersom en av 

partene vedtar nye mål, vil være nyttig. Norsk Industri har ikke på nåværende 

tidspunkt klare meninger om behovet for et støtteregime etter 2020 og hvordan 

det eventuelt bør utformes, utover at vi mener det må være hensiktsmessige 

overgangsordninger.  
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